
 

 

 

 

Gjøl Private Vandværk a.m.b.a. 

Bestyrelsesmøde den. 6. Okt. 2022. kl.19.00 

Mødested Vandværket. 

Til stede: Mogens Poulsen, Jørn Just, Hans Jørgen Pedersen, 

Rasmus Rodkjær, Jacob Bejlegaard 

 

Referat 

01. Status på Nørredige Vandværk 

Kommunen siger at vi ikke har sendt noget til Nørredige 

Vandværk, men vi har sendt oplæg som aftalt. Status er at 

Nørredige Vandværk har modtaget oplæg fra Gjøl Private 

Vandværk, men de har ikke reageret. 

02. Vandværket i Østerkær 

Jan Pedersen / Claus Rom vil høre hvad der skal ske med det 

gamle vandværk i Østerkær. 

Bestyrelsen er enige om at overdragelsen af værket kan ske, hvis 

værket holdes omkostningsfri. 

Forbindelsen til vandnettet skal afbrydes. 

03. Økonomi 

Pga. udgiften ved at have konti i flere banker og vi ikke har så stor 

likviditet at det er nødvendigt, lukker vi kontoen i Nordea. 

Der undersøges hvilke afgifter der skal betales i den kommende 

tid og efterfølgende tages der stilling til om der skal overføres 

penge til andre konti, for ikke at have over 750.000 i én bank. 

 

 

 



 

 

 

 

 

04. Takstbladet 

Vandprisen hæves til 2,5 kr. pga. stigning i EL-prisen. 

Vi beder Joan om at få rettet takstbladet og godkendt det hos 

kommunen. 

05. Nye forbrugere 

Der er siden sidst oprettet fire forbrugere. 

06. Bestilling af nye målere 

Der er bestilt flere målere, så vi har på lager. Der er kommet 

ordrebekræftelse. 

På Torpet 23 monteres ekstra antenne i brøndæksel, så signal kan 

fanges via fixed network. 

07. Møde Brovst 

Bestyrelsen var til møde om skovrejsning i Brovst. Spændende 

møde, men miljøstyrelsen kommer til at eje grunden, hvis man 

laver skovrejsning gennem dem. 

08. Generalforsamling 

Referat er underskrevet af dirigenten og sat i mappen på 

vandværket. 

09. Silhorko 

Jim siger at der skal sættes ny gummiliste på ved boringerne og 

pejlinger skal kontrolleres. Han tager noget med til at rengøre 

under filteret, der er noget rødt okker eller lignende, som skal 

vaskes væk.   

 

 

 

 



 

 

 

10. Vandprøver 

Vandprøver er automatisk lagt på hjemmesiden. Der er ingen 

bemærkninger denne gang, så filteret fungerer nu som det skal. 

11. Møde Just i Vandrådet 

Just har været i vandrådet. Der er referat fra vandrådet, som 

gemmes på værket. 

12. Status BNBO 

Marianne ved kommunen har sendt en klage til miljøstyrelsen pga. 

BNBO størrelsen i Gjøl Private Vandværk A.m.b.a. Der går tre år 

før vi får svar. 

13. Evt. 

Tvillum bestilles til opmåling, næste gang de er i området. 

Der er noget galt med modtageren ved Jens Palsgaard. Rasmus 

kontakter Jens Palsgaard og prøver at kontrollere hvad der er galt. 

På Nålevænget var der noget galt. udv. Hane var udenom måleren. 

Just tager sig af det. 

Oprydning på værket. Just indkalder. 

14. Næste møde 

11. november med efterfølgende julefrokost. 

 


